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Panie Prezydencie!
Zgodnie z obowiązującymi przepisami oświatowymi dotyczącymi zapewnienia uczniom ciepłego posiłku w czasie pobytu w szkole mam
pytanie:
Czy przewiduje Pan w roku szkolnym 2019/2020 uruchomić kuchnię w Szkole Podstawowej Nr35 
( dawnym budynku gimnazjum)?  Obecnie posiłki przewożone  są z budynku kuchni  SP 5 mieszczącej się przy ulicy Śląskiej 14, do budynku
drugiego SP 35 mieszczącego się przy ulicy Śląskiej nr 18A.
Z poważaniem: Andrzej Wojaczek
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